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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénvlő kérdés

Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX. 30 . )
OGY határozat 91 . §-ára, kérdést kívánunk feltenni Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Hogyan kívánja a kormány megakadályozni a banki különadók és a tranzakciós illeték
áthárítását?”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk Miniszter Úrtól, aki az egyes miniszterek, valamint a
Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l szóló 212/2010 . (VII . 1 .) Korm. rendelet
73 . § c) pontjára, valamint 76. § (3) bekezdés a) pontjára figyelemmel köteles a válaszadásra .

A kormány azt ígérte, hogy az újonnan bevezetett adónemeket, így például a pénzügyi tranzakciós illetéke t
nem lehet majd a fogyasztókra, az ügyfelekre áthárítani . Ezzel szemben az a helyzet, hogy a fogyasztó k
számára tényszerűen érzékelhetők az áthárítások miatt bekövetkezett költségnövekedések .

A PSZÁF fogyasztóvédelmi igazgatóságának ügyvezet ő igazgatója korábban kijelentette, hogy a
jogszabályok szerint a pénzintézetek az illeték áthárítása érdekében szigorú feltételek mellett díj- é s
költségemelést hajthatnak végre . Az eddigi szankciókat nagyobb részt azért hozta meg a felügyelet, mert a
bankok új díj bevezetésével próbálták meg áthárítani a költségeket az ügyfelekre. A törvényi keretek között
viszont a költség áthárítása jogszerű.

Kérjük Miniszter Urat, szíveskedjék tájékoztatást adni a következ őkről :

Tisztelt Miniszter Úr!

Ot'

Miért engedi a jogszabály a banki adók és illetékek áthárítását? Ha a kormány meg kívánja akadályozni ,
hogy a bankok ezeket a terheket áthárítsák, miért nem zárta ki ennek lehet őségét a jogszabályban?
Tervezik-e hogy az áthárítás tagadhatatlan tényére tekintettel ezt a lehetőséget törvénymódosítássa l
megszüntetik? Végül nem gondolja-e Miniszter Úr, hogy a pénzintézetek utólagos hatósági szankcionálás a
az áthárítás szempontjából nem hatékony eszköz ?

Várjuk megtisztelő válaszát.

Budapest, 2013 . szeptember 26.
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